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Zápisnica č. 8 

 

z 8. riadneho zasadnutia Komisie územného plánovania, ochrany a tvorby životného prostredia 

zriadenej pri Zastupiteľstve PSK, uskutočneného dňa 06.11.2023 

 

Zasadnutie sa uskutočnilo na základe pozvánky predsedu komisie územného plánovania, 

ochrany a tvorby životného prostredia v zasadačke Úradu PSK s týmto programom: 

1. Otvorenie. 

2. Voľba overovateľa zápisnice a uznesenia 

3. Informácia o aktualizácii Kostrovej siete cyklistických trás PSK 

4. Rôzne 

5. Záver 

 

1.  Otvorenie 

 

 Predseda komisie PaedDr. Miroslav Benko, PhD., MBA, LL.M privítal prítomných  

a otvoril 8. riadne zasadnutie komisie územného plánovania, ochrany a tvorby životného 

prostredia. V rámci úvodu bol predstavený aj nový vedúci oddelenia ÚP a ŽP Ing. Miroslav 

Kravec. 

 Všetci prítomní boli oboznámení s programom, ktorý bol zaslaný všetkým členom 

elektronicky. Nikto z prítomných nemal k predloženému programu pripomienky.  

 

Program 8. zasadnutia komisie územného plánovania, ochrany a tvorby ŽP bol 

jednomyseľne schválený. 

 

2.  Voľba overovateľa zápisnice a uznesenia 

 

 Za overovateľa zápisnice a uznesenia bol zvolený p. Michal Didik. 
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3. Informácia o aktualizácii Kostrovej siete cyklistických trás PSK 

 

Spracovateľ pán Pavlík predstavil dôvod predloženia daného materiálu do komisie. 

Kostrová sieť, ktorá bola spracovaná v roku 2018 bude v najbližšej dobe prenesená aj do 

územnoplánovacej dokumentácie kraja. Momentálne sa však pracuje na jej aktualizácii pričom 

bolo oslovených 199 dotknutých samospráv na „kostrovej sieti“. Aktuálne prebieha druhé kolo 

trasovania so zástupcami samospráv, pričom cieľom je čo najpresnejšie určiť trasovanie. 

Všetky stretnutia prebiehajú aj za účasti zástupcov so SÚC PSK, ktorí majú v danej 

problematike dlhoročné skúsenosti. Pani Slivková doplnila, že zapracovanie cyklotrás do 

územného plánu je veľmi dôležité aj z hľadiska financovania z externých zdrojov, kde sa skúma 

súlad s územnoplánovacou dokumentáciou. 

 

Diskusia 

 Do diskusie sa prihlásil p. Džurný, ktorý konštatoval, že zrekonštruovaný úsek Pieninskej 

cesty je viac nebezpečný. Prišiel tiež s návrhom, aby daný úsek bol vyňatý z Kostrovej siete 

a nahradený novou navrhovanou trasou cez okolité obce. Na stretnutie k novému trasovaniu 

prizval aj zástupcu za PSK. Pán Didik reagoval v diskusii, že cyklotrasa na ktorú už majú 

projektovú dokumentáciu v obci Čirč momentálne nie je súčasťou Kostrovej siete. Pán Pavlík 

reagoval so slovami, že o týchto zmenách budú diskutovať na už spomínaných stretnutiach. Do 

diskusie sa prihlásili pán Fenčák a pán Babin so skúsenosťami z okresov Vranov nad Topľou 

a Humenné. 

 

N á v r h   n a   u z n e s e n i e: 

 

Komisia územného plánovania, ochrany a tvorby životného prostredia pri Zastupiteľstve 

Prešovského samosprávneho kraja: 

Berie na vedomie: 

Informáciu o aktualizácii Kostrovej siete cyklistických trás PSK 

 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 
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4. Rôzne 

 

 V rámci bodu rôzne pani Slivková stručne informovala prítomných o novom 

programovom období a o projektoch, ktoré sú pripravené. Momentálne sa čaká na výzvy, 

pričom v aplikácii RISK už sú zhromaždené projektové zámery. Finančné zdroje budú 

rovnomerne prerozdelené do regiónov Spiš, Šariš a Zemplín (33% pre každý región).  

 

5.  Záver 

 

 Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a ukončil 8. riadne zasadnutie komisie. 

 

 

 

 

 

 

PaedDr. Martina Slivková, PhD., MBA, v.r.        PaedDr. Miroslav Benko PhD., MBA, LL.M, v.r. 

sekretár komisie             predseda komisie  

 

                                                                   

 

 

Overovateľ: Michal Didik, v.r. 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Kristína Piskurová, v.r. 
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